
 
 
 
 
 
 
 
 
 

RONDVRAAG COMMISSIE FDM 6 JUNI 2019 
 
 
Onderwerp: Zendmast Diever 
 
 
Wij horen de zorgen van inwoners Diever over de nieuw te plaatsen zendmast bij de ingang van 
Diever. 
 
Deze zendmast wil KPN hier plaatsen voor een beter bereik. Dit is uiteraard belangrijk voor de 
inwoners maar nu blijkt dat er op zeer korte afstand ook 2 zendmasten staan van Vodafone en  
Tele 2. Waar de apparatuur van KPN eventueel ook aan zou kunnen. Van deze optie blijkt de KPN wel 
vaker gebruik te maken. 
 
Wij zouden de wethouder willen verzoeken om KPN te benaderen en deze optie te bespreken, los 
van de nu ruimtelijke procedure. 
 
Chantal Starke 
VVD fractie 


